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RG.0002.3.2018 

 

Protokół  Nr III/2018 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 28 grudnia 2018 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 904, a zakończyła o 

godz. 1114. 

 

Ad.I. Godz. 904 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. W oparciu o listę obecności 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 907 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  porządek obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował zmianę porządku poprzez przesunięcie 

podpunktu 1 w punkcie IV tj. projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy 

Radomyśl nad Sanem jako pkt. 6. Natomiast projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy rozpatrzyć jako pierwszy.  

Przewodniczący Rady Gminy pod głosowanie zaproponowane zmiany. W głosowaniu 

zmiany przyjęto jednogłośnie  – 15 głosów „za”. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

W głosowaniu porządek został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 30.11.2018r. 

IV. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy, 

2) zmiany uchwały Nr XXXV/294/14 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z 

dnia 25 czerwca 2014 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2014-2020, 

3) podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w 

ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019 -  2023, 

                4) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych, 
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                5) przedłużenia terminu konsultacji społecznych dotyczących nadania nazw 

ulic w poszczególnych sołectwach w Gminie Radomyśl nad Sanem, 

                6) utworzenia Dziennego Domu „Senior+”, 

7) zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem, 

                8) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym 

Domu „Senior+” w Radomyślu nad Sanem, 

                9) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy gminą a osobą 

fizyczną, 

                10) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy (Rzeczyca   Długa), 

                11) zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej 

własność Gminy (Antoniów), 

                12) zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej 

własność Gminy (Chwałowice), 

                13) zmian w uchwale budżetowej na rok 2018, 

                14) zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

Rady Gminy, 

      V.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

 VI.    Zakończenie III sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 910                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół  z sesji 

Rady Gminy z dnia 30.11.2018r. znajdował się zwyczajowo do wglądu w biurze 

obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe radnym, którzy wyrazili 

na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej www.radomysl.pl 

w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przyjąć 

protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół sesji Rady Gminy z dnia 30.11.2018r. został przyjęty bez odczytywania w 

głosowaniu – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV/1. Godz. 932 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

 

Sekretarz przedstawiła stawki wynagrodzenia Wójta obowiązujące obecnie: 

1). Wynagrodzenie zasadnicze – 4700 zł. 

2). Dodatek funkcyjny – 1900 zł. 

3). Dodatek specjalny w wysokości 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego – 2640 zł. 

4). Dodatek za wieloletnią pracę 20% wynagrodzenia zasadniczego – 940 zł. 

Razem wynagrodzenie Wójta – 10.180 zł. 

Wszystkie Komisje Stałe opowiedziały się, aby utrzymać wysokość obecnych stawek. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt  pod głosowanie z aktualnie 

obowiązującymi stawkami. 

W głosowaniu projekt uchwały w całości został przyjęty – 15 głosów „za”. 

http://www.radomysl.pl/
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Uchwała III/16/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/2. Godz. 915 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXXV/294/14 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 

czerwca 2014 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie na lata 2014-2020 przedstawiła Kierownik GOPS Magdalena 

Nowak – Wojtala.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt  pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za”. 

Uchwała III/17/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/3. Godz. 919 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w 

celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019 -  2023 przedstawiła Kierownik GOPS Magdalena 

Nowak – Wojtala.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała III/18/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/4. Godz. 926 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych 

przedstawiła Kierownik GOPS Magdalena Nowak – Wojtala.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała III/19/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/5. Godz. 934 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przedłużenia terminu konsultacji społecznych 

dotyczących nadania nazw ulic w poszczególnych sołectwach w Gminie Radomyśl nad 

Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zaoponowała dwa terminy przedłużenia 

terminu konsultacji – do 31 grudnia br. i 31 stycznia 2019r. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa i Komisja Rewizyjna zgłosiły jeden  

termin – 31 marca 2019r.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad zgłoszonymi propozycjami. 

Za datą 31 stycznia 2019r. głosowało 5 radnych.  

Za datą 31 marca 2019r. głosowało 15 radnych.  

Nad datą 31 grudnia br. nie głosowano ponieważ wszyscy radni oddali swój głos.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała III/20/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie kontynuowano obrady sesji i realizowano kolejne punkty porządku obrad. 

 

Ad. IV/6. Godz. 956 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie utworzenia Dziennego Domu „Senior+” 

przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała III/21/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/7. Godz. 1009 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt  pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za”. 

Uchwała III/22/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/8. Godz. 1011 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Radomyślu nad Sanem przedstawiła 

Kierownik GOPS Magdalena Nowak – Wojtala.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała III/23/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/9. Godz. 1018 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

pomiędzy gminą, a osobą fizyczną przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie wyrażono uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała III/24/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/10. Godz. 1021 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy (Rzeczyca   Długa) przedstawił Wójt 

Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała III/25/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. IV/11. Godz. 1023 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości w drodze przetargu 

nieograniczonego stanowiącej własność Gminy (Antoniów) przedstawił Wójt Gminy 

Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała III/26/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/12. Godz. 1026 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości w drodze przetargu 

nieograniczonego stanowiącej własność Gminy (Chwałowice) przedstawił Wójt 

Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała III/27/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/13. Godz. 1028 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała III/28/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/14. Godz. 1031 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała III/29/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie kontynuowano obrady sesji. 

 

Ad. V. Godz.1107 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Justyna Szwedo 

poinformowała, że na posiedzeniu przedsesyjnej Komisji poruszyła temat 
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funkcjonującej na terenie gminy komunikacji MKS tj. na linii Wola Rzeczycka – 

Stalowa Wola. 

Ze względu na interwencję mieszkańców z miejscowości od Woli Rzeczyckiej w 

kierunku Stalowej Woli, zapytała wówczas jak wygląda sytuacja z dalszym 

funkcjonowaniem tej linii, ponieważ umowa z MKS kończy się z upływem dnia 

31.12.2018 roku. 

Wójt Gminy odpowiedział, że wystąpił do tego przedsiębiorstwa o przedłużenie 

umowy, ale gmina nie otrzymała jeszcze odpowiedzi. Jeżeli nie dojdzie do 

porozumienia z MKS i nie zostanie podpisana nowa umowa to  autobusy MKS zastąpią 

autobusy PKS.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Justyna Szwedo nadmieniła, 

że na posiedzeniu Komisji zwróciła się, że w przypadku przedłużenia umowy z MKS 

to, na prośbę mieszkańców,  należałoby zmienić termin jazdy autobusu w godzinach 

popołudniowych do Woli Rzeczyckie tj. przesunąć na godzinę późniejszą. 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, a 

następnie Wójt Gminy Jan Pyrkosz złożyli obecnym życzenia noworoczne 

wszystkiego najlepszego, szczęścia, zdrowia, pomyślności w zbliżającym się nowym 

roku. 

Ad. VI. Godz.1114 

Na tym zakończono obrady III sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


